
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs

Möte hos Björn i Omma, den 24 augusti 2016

Närvarande: Björn, Karl, Per, Margaretha och Cornelia

1. Mötet öppnades av Björn.

2. Protokollet från styrelsemötet den 5 april godkändes och undertecknades av   
Björn och Cornelia.

3. RÅSK har bjudit in oss till ett informations- och samrådsmöte om 
kunskapsunderlag för utveckling av friluftsliv och rekreation inom Romeleåsen 
och sjölandskapet. Mötet hålls den 27 september i Dalby och anmälan görs 
via länk före den 19 september. Den som har möjlighet närvarar.

4. Sweco bjuder in till samråd om Natura 2000-tillstånd trafikövningsplats på 
Ilstorp 28:13. Synpunkter lämnas före den 28 augusti. Karl och Björn svarar 
med en skrivelse som blir ett komplement till det remissvar vi lämnade in 
2014.

5. Sjöbo kommun bjuder in till samråd om förändring av detaljplan på Aspen 1 
och 3 i Lövestad. Björn svarar med en skrivelse före den 9 september.

6. WSP Sverige AB bjuder in till samråd angående ansökan om utökad bergtäkt 
på Övedskloster 2:23 och 2:39. Vi har inga synpunkter.

7. Det har inkommit en remiss avseende mobilitetsplan för Skåne. Hearingmöte 
sker den 24 augusti och svaret på remissen tas emot till den 9 september. Vi 
beslutar att inte besvara remissen då vi inte anser att detta berör vår krets.

8. Vi har blivit inbjudna till ett startmöte den 30 september i Kristianstad om 
regional handlingsplan för grön infrakstruktur i Skåne. Anmälan sker via länk 
före den 19 september. Den som har möjlighet närvarar.

9. Hänt sen sist:

a) Vi deltog i invigningen av Klingavälsån den 21 maj. Ett bra 
arrangemang, tyvärr med ett lågt antal deltagare.

b) Vi deltog inte i upptakten den 28 maj inför Miljövänliga veckan.
c) Den 18-19 juni var det riksstämma, ingen från kretsen hade möjlighet 

att närvara.
d) Årets Vilda blommors dag arrangerades av kretsen i Vitabäckskärret 

den 19 juni. Rapport finns att läsa på hemsidan.
e) Den 7 augusti gjorde Natursnokarna en utflykt till Döda ekens damm. 

Ca 20 vuxna och barn deltog och tittade grodor samt fikade. Rapport 
och bilder finns på hemsidan. 



f) Vitabäckskärret slåttrades med gott resultat av ett entusiastiskt gäng 
den 21 augusti. Vi beslutar att köpa in 3 stycken presenningar att 
använda under kommande slåtterdagar samt för att ersätta den som 
gått sönder detta året. Cornelia ombesörjer inköpet.

10.Kommande händelser:
a) Internationella fladdermusnatten arrangeras den 28 augusti och vi gör 

ett besök vid gamla Åsumsbron. Rune Gerrell ansvarar för aktiviteten. 

11.Övriga frågor:
a) En remiss angående Synteleje kyckling har inkommit och skall 

besvaras före den 1 september. Vi besvarade en remiss kring företaget 
under 2011/2012. Per åtar sig att läsa det gamla remissvaret och 
eventuellt lämna synpunkter i ett nytt svar.

b) Sjöbo kommun erbjuder oss en plats i programmet för höstlovsaktiviter 
(31 oktober-4 november). Vi diskuterar ett eventuellt besök på en 
ekologisk mjölkgård utanför Fränninge, alternativt en höstaktivitet i 
Vallarum. Cornelia kollar upp möjligheterna med mjölkgården.

c) Cornelia informerar att riks är försenade i sin handläggning av 
medlemsåterbäringen. 

d) Vi har besvarat en enkät hos Vollsjö tryck för att hjälpa dem i deras 
ISO-certifiering. Som tack för våra svar har de skickat oss en biobiljett. 
Mötet beslutar att den tillfaller Cornelia som besvarat enkäten.

e) Per delar ut en enkät om restaurering av Fyleån. Cornelia skickar den 
via mail till kretsens medlemmar. Enkäten ska besvaras före den 15 
september. 

12.Nästa möte hålls den 12 oktober kl 19 hos Per. 

13. Björn avslutade mötet.
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